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B LIGHT will not consider valid the warranty conditions and will decline any responsibility for damage when the installation is not carried out according to this installation manual.
B LIGHT ne considérera pas les conditions de garantie valables et déclinera toute responsabilité pour les dommages si l’installation n’est pas effectuée conformément à ce manuel d’installation.
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BEFORE INSTALLATION, MAKE HOLE ON 
BOTTOM FOR WATER DRAINAGE
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  SAFETY instructions: READ carefully, SAVE and DELIVER to owner after installation  
  Instructions de SÉCURITÉ : LIRE attentivement, ENREGISTRER et LIVRER au propriétaire après l’installation.

• DO NOT INSTALL DAMAGED PRODUCT! Upon receipt, inspect for any damage.
• Compare the catalog description with the label to ensure you have received the correct merchandise.
• Always prepare 20-30 cm / 7.87” - 11.81” of drainage gravel, for concrete applications install a tube for water drainage.

• Don’t remove the housing box cap.

• B LIGHT reserves the right to change all specifications and dimensions of this document without notice.

• NE PAS INSTALLER LE PRODUIT ENDOMMAGÉ ! Dès réception, vérifiez s’il n’y a pas de dommages.
• Comparez la description du catalogue avec l’étiquette pour vous assurer que vous avez reçu la bonne marchandise.
• Préparez toujours 20 à 30 cm / 7.87” - 11.81” de gravier de drainage, pour les applications en béton, installez un tuyau pour l’évacuation 
de l’eau.
• N’enlevez pas le couvercle du boîtier.
- B LIGHT se réserve le droit de modifier toutes les spécifications et dimensions de ce document sans préavis.
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HOUSING BOX MUST BE POSITIONED FLUSH TO THE FINISHED FLOOR!
LE BOÎTIER DOIT ÊTRE PLACÉ À FLEUR DU SOL FINI !


